
                          

                                

Tisztelt Tagjaink, Kollégáink és Látogatóink! 

 

 33 év után, a Magyar Ingatlanszövetség elnöki pozíciójának betöltése után, elérkezett az idő, 
hogy búcsút mondjak ennek a felelősségteljes tisztségnek. Ez az időszak az életem egyik 
legmeghatározóbb szakasza volt, és mindvégig az a cél vezérelt, hogy a Szövetség, valamint a magyar 
ingatlanszakma erősebbé, egységesebbé és szakmailag elismertebbé váljon. 

 Az elmúlt három évtized során a Szövetség sokat fejlődött. Együtt dolgoztunk azon, hogy 
modernizáljuk a szabályozási kereteket, előmozdítsuk a szakma etikai normáit, és hogy szakmai 
közösségünk valóban támogató és fejlődést ösztönző legyen. Büszkén tekinthetünk vissza arra, hogy 
mind hazai, mind nemzetközi szinten elismert, megbecsült szervezetté váltunk. 

 Ezek az eredmények azonban nem egyetlen ember munkájának gyümölcsei. A Magyar 
Ingatlanszövetség ereje mindig is a közösségben rejlett. Ezért szeretném megköszönni mindenkinek, aki 

az évek során hozzájárult a sikereinkhez – legyen az aktív tag, munkatárs, támogató vagy partner. Önök 
nélkül nem valósíthattuk volna meg azokat a célokat, amelyeket kitűztünk magunk elé. 

Bár elnöki tisztségemet most átadom, hiszem, hogy a Szövetség jövője ígéretes és tele van 
lehetőségekkel. Az új vezetés lendülete és elképzelései biztosítják, hogy a szervezet tovább fejlődjön, és 
még nagyobb eredményeket érjen el. 

 A búcsúval együtt szeretném jelezni, hogy továbbra is aktív tagja maradok ennek a 
közösségnek, és szakmai tapasztalataimat a jövőben is a magyar ingatlaniparág fejlődésének szolgálatába 
állítom. 

 Köszönöm az elmúlt 33 évet, a közös munkát, a támogatást és a bizalmat. Remélem, hogy a 
Magyar Ingatlanszövetség honlapján keresztül továbbra is nyomon követik tevékenységeinket, és részt 
vesznek közös jövőnk alakításában. 

  

További sikeres munkát, és sok sikert kívánok mindenkinek! 

 

Üdvözlettel, 

Mehrli Péter 
leköszönő Elnök. 


